
 

Motion till kommunfullmäktige i Bollebygd gällande framtida utbyte av 
kommunens sopkärl 

Inom 2 - 3 år kommer alla sopkärl att bytas ut då det är beslutat att vi skall 
övergå till mer hushållsnära sophantering/sortering precis som övriga landet. 

Tusentals sopkärl skall då bytas ut och förstöras med förmodligen medföljande 
ganska stora kostnader som inte genererar något tillbaka. 

Dessutom så är det ju miljömässigt oförsvarbart att förstöra kärl som kan 
användas till så mycket annat i många år, tex att samla regnvatten i, vilket kan 
bli en nödvändighet i den framtida miljöförändring som vi lever i just nu. 

 

Förslag 

Vänsterpartiet Bollebygd föreslår att istället för att förstöra stort antal fullt 
användbara kärl, skall vi erbjuda kommunens invånare att köpa kärlen till 
självkostnadspris.  

Priset skall då motsvara kostnader för den eventuella hantering vid uppsamling 
och ersättning för återvinning som kan uppstå. Det skall bli attraktivt och 
möjligt för vem som helst att köpa ett eller fler kärl. 

Detta kommer förhoppningsvis att generera mindre arbete och kostnader för 
kommunen. 
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